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Prosjektleder Ottar Midtkandal sier 
til BA at han opplever at de første 
dagene med den nye Knappetun
nelen har gått veldig fint. 

Han kjørte selv igjennom tunne
len klokken 0630 i retning Flesland 
mandag morgen, og sier at trafik
ken gikk uten problemer. 

Midtkandal sier at de merker litt 
økt trafikk gjennom Fyllingsdalen et
ter åpningen.

– Det som vi frykter er at det blir 
litt mer kø på strekningen Sandeide 
mot Loddefjord, men det må en jo 
regne med at det blir frem til vi åp
ner andre byggetrinn, sier han.

Samtidig mener prosjektlederen 
at tunnelen gir en dramatisk forbed
ring for de trafikantene som tidlige
re sto i kø fra Dolvik til Søreide.

– Vi er veldig fornøyd og dette vil 
bli enda bedre etter hvert som trafi
kantene lærer seg det nye mønste
ret, sier Midtkandal.

Knappetunnelen er en del av 
byggetrinn i Ringveg Vestprosjek
tet. Den ble åpnet fredag 10. sep
tember etter en rekke utsettelser.
Kjører du gjennom Knappe-
tunnelen? Kommenter saken 
på BA.no.

– Vil bli bedre 

Hørselshemmedes 
landsforbund (HLF) 
inviterte helsebyrå
den til en litt spesi
ell byvandring.

MARKEN

Steffen Opheim 
steffen.opheim@ba.no

– Meyer, kan 
du høre oss?

I forrige uke innkalte HLF til møte 
med helsebyråd Christine Meyer 
og hennes stab.  – Vi ville opply
se henne om HLF og vårt arbeid, 
samtidig som vi ville belyse hva 
vi sliter med, forklarer nestleder i 
HLF-Bergen, HildeJannecke Hel
lestvedt. 

For å vise akkurat hvor vanske
lig det er å være hørselshemmede 
i dagens samfunn, hadde de også 
en utfordring til Meyer og hennes 
rådgiver Jan Eide. 

– Vi ga dem øreplugger og øre
klokker og tok dem med på en 
byvandring. Jeg tror det ble veldig 
lærerikt for dem, sier Hellestad. 

Hun forklarer at de største pro
blemene er bakgrunnsstøy og at 
offentlige kontorer mangler tele
slyngler.

– Alle Navkontorene skal ha 
det, men vi oppdager gang på 
gang at de ikke er i bruk. De ansat
te vet ikke hvordan den fungerer, 
sukker Hellestad. 

– Lærerikt
– Møtet var veldig interessant, sier 
Christine Meyer til BA, og forkla
rer hvordan hun opplevde livet 
som «hørselshemmet». 

– Jeg følte meg veldig isolert. Det 
var anstrengende å forholde seg til 

omverden, og jeg hørte såvidt de 
som snakket direkte til meg. Jeg 
var veldig glad når jeg kunne ta av 
meg øreklokkene, smiler Meyer. 

Hun påpeker likevel at det var 
en viktig erfaring å dra med seg 
videre. 

– Vi må være flinkere til å gi ut 
skriftlig informasjon. Det andre 
som var et viktig budskap, var bru
ken av skrivetolkning. Med dagens 
teknologi er det en smal sak at en 
samtale kan videreføres skriftlig 
gjennom en skjerm. 

– Det virket som hun tok oss vel
dig seriøst og at hun hørte på hva 
vi hadde å si, sier Hellestvedt. 

UTFORDRING: Helsebyråd Christine Meyer og hennes politiske rådgiver, Jan Eide, fikk oppleve hvordan det er å være hørselshemmet. HLF 
Bergen, representert med nestleder Hilde Jannecke Hellestvedt og leder Matthias Viktorsson, viser vei. FOTO: TOR SLETTE JOHANSEN, DIN HØRSEL

For døve ører: Christine Meyer som hørselhemmet

Telefon-
trøbbel
Telefonkabelen til syke
huset i Odda ble kuttet i 
forbindelse med gravear
beid i går.

Linn Gjerstad 
linn.gjerstad@ba.no

Det melder Hardanger Folkeblad på 
nett. Da hadde mange opplevd at 
det ikke går an å komme gjennom 
på telefon til Odda sjukehus.   – Det 
virker som de har gravd av en kabel i 
Meierisvingen når de begynte arbei
det der i dag, forklarer Geir Aksnes 
ved internservice, Odda sjukehus. 
Dette skjedde i 0930tiden tirsdag 
formiddag. Alle som ringte til syke
huset utenfra, fikk opptattsignal. 
  – Vi mistet kontakten ut fra hu
set, men beholdt internt, forklarer 
Aksnes. Linjene til og fra de andre 
sykehusene i Helse Fonna har også 
fungert. Dermed ble nummeret til 
Odda sjukehus satt over til sentral
bordet til sykehuset i Haugesund. 
De kan igjen sette over telefonene til 
riktig avdeling i Odda. 113 er på et 
eget system og var ikke påvirket av 
problemene.

Haukeland skole må for
klare seg på nytt i saken 
om den private sponsingen 
av lærerlønninger.

Anders Haga 
anders.haga@ba.no

Det kommer frem i et brev sendt 
fra Fylkesmannen i Rogaland til 
Bergen kommune. 

Det er denne som skal avgjøre 
hvorvidt Haukeland skole og byrå
det har gjort noe feil når de valgte 
å motta midler fra en privat donor 
som ville hindre at en av klassene 
ble splittet. Assisterende direktør 
ved avdelingen for grunnskolen, 
Hallgeir Bø, sier til BA at informa
sjonen sendt fra kommunen er 
mangelfull. 

I brevet står det: «Fylkesman
nen ber Haukeland skole redegjø

re for størrelsen på pengebeløpet 
som er tilbudt i gave til Haukeland 
skole, og eventuelt oversende ga
vebrevet dersom dette foreligger.» 
I brevet ber fylkesmannen rektor 
på skolen utdype utsagnet: «Min 
første tanke var at dette neppe 
kunne være lov», som han sa til 
BT da saken ble kjent. Fylkesman
nen i Rogaland etterlyser nå svar 
på brevet innen utgangen av sep
tember.

Krever bedre svar fra kommunen
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